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Vragen van het statenlid Gerwi Temmink (GroenLinks) ingevolge artikel 44 reglement van orde

AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2017 nummer 217. 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het regle-
ment van orde inzake Nertsenfokkerijen in 
Zeeland ook in de fout?  
 

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 12 oktober 2017) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

1. Bent u bekend met (de uitkomsten 
van) dit landelijke onderzoek? 
 

1. Nee. 
Er is wel telefonisch navraag gedaan bij de 
Nederlandse Voedsel en Waren Autoriteit 
(NVWA). 
 
 

2.  Weet u of bent u bereid te achterhalen 
of bij dit onderzoek ook Zeeuwse nert-
senfokkerijen onderzocht zijn?  
En zo ja, of zij zich aan de regels hou-
den of niet? 
 

2. Nee. 
De NVWA voert inspecties uit in het kader 
van de Wet verbod pelsdierhouderij. 
De gemeentebesturen zijn bevoegd gezag 
voor het verlenen van de omgevings- 
vergunningen voor de Zeeuwse pelsdier-
fokkerijen. Zij laten in hun opdracht door de 
RUD Zeeland ook inspecties uitvoeren bij 
deze bedrijven. 
Het onder 1 genoemde telefonisch contact 
met de NVWA leverde op dat van de  
64 geïnspecteerde locaties er in 20 geval-
len een proces-verbaal van bevindingen is 
opgemaakt. Dat houdt echter geen consta-
tering van overtredingen in. Bij die 20  
gevallen moest nog nader onderzoek wor-
den uitgevoerd. En nadat de NVWA dit had 
gedaan, bleek uiteindelijk dat er in 1 of 2 
gevallen (van de 64) sprake was van een 
overtreding. Op basis van deze verkregen 
informatie is er voor de provincie geen aan-
leiding om vanuit haar algemene bestuurs-
verantwoordelijkheid in onze provincie 
thans verdere actie te ondernemen. 
 
 

3. Duidelijk is geworden dat uitbreiding 
van het aantal nertsen gewoon door-
gaat. Ook blijkt dat de (her)invoering 
van de Wet verbod pelsdieren leidt tot 
het tegenovergestelde van hetgeen zij 
beoogt - namelijk vanaf 2024 geen en-
kele pelsdierhouderij meer – en dat dit 
voornamelijk te wijten valt aan nauwe-
lijks of geen handhaving. De fractie 
van GroenLinks vraagt zich af of de 
gedeputeerde als algemeen bestuur-
der van de RUD bereid is deze proble-
matiek ook op (landelijk) bestuurlijk  
niveau aan de orde te stellen?  

3. Nee, zie hiervoor de beantwoording van 
vraag 2. 
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Eerst op Zeeuws niveau en daarna 
landelijk? 
De werkvloer van zowel de RUD als 
de NVWA (b)lijken vast te lopen, zo 
wordt nu van meerdere kanten wel dui-
delijk. 
 

4. Is deze taak van de RUD ook vastge-
legd in het PxQ takenpakket? Zo nee, 
bent u bereid deze dan op te (laten) 
nemen? Kunt u aangeven of u nu con-
creet iets gaat doen met onze telkens 
terugkerende vragen: hoe staat het 
met de situatie in Zeeland m.b.t. even-
tuele overtredingen op de Wet verbod 
pelsdierhouderij en de handhaving 
daarop? Op welke termijn zal dit aan-
gepakt worden? Wat GroenLinks be-
treft z.s.m. en in overleg met zowel de 
landelijke als de lokale overheden. 

4. Nee. 
Zie hiervoor de beantwoording van vraag 
2. 

    
 
 

 MIDDELBURG, 5 december 2017 
 
 

Namens de fractie van GroenLinks, 
 

Gedeputeerde Staten, 
 

Gerwi Temmink Drs. J.M.M. Polman 
 A.W. Smit 

 




